
Generalforsamling 27.august 2022 

Protokoll Sjøstrand Vel 

Tilstede: 21 medlemmer pluss 5 fullmakter 

 

Dagsorden og innkalling ble godkjent 

Valg av møteleder: Reidar Smeby 

Referent: Lisbeth Larsen 

Styreleder Yvonne Krøger og kasserer Reidar Smeby gikk igjennom årsberetning og regnskap for 

Sjøstrand Vel – driftsår 2021-2022. 

Ingen kommentarer til regnskapet. 

Kommentarer til årsberetningen: 

Kyststien. Det søkes om tilskudd til reparasjon og oppgradering av Trollkleiva. Nytt styre må følge 

opp saken videre. Backestranda tas med i planen for oppgradering av Sjøstrands del av kyststien. 

Det ble bedt om at beboerne i Trollkleiva ble orientert om planer og utvikling for Trollkleiva. 

Votering over årsberetningens vedtaksforslag: 

1. Kontigent for medlemskap i Sjøstrand Vel ble satt til kr 750.- for 2022 – 2023 

2. Styre i Sjøstrand Vel: 

Styrets leder: Yvonne Krøger (sitter i 1 år til*) 

Kasserer: Reidar Smeby (sitter i 1 år til*) 

Styremedlem: Hege Hisdal ( valgt for 2 år) 

Styremedlem: Asgeir Knutsen ( valgt for 2 år) 

Varamedlem: Lisbeth Larsen (sitter i 1 år til*) 

Følgende ble bemerket av Lars Otterbeck: 

*ifølge Lover For Sjøstrand Vel § 2 ( vedtatt på Generalforsamlingen 17.august 1979) velges styrets 

medlemmer for en periode på 2 år.  

Generalforsamlingen konkluderte med at styremedlemmenes ønske om kun å sitte i et år til, 

betegnes som et unntak fra reglen. Styret vil nå foreta en generell gjennomgang av vedtektene. Frist 

for forslag til forandring i vellets lover vil bli sendt vellets medlemmer i god tid før neste 

generalforsamling. 

Merknad fra styret: Det er ikke lett å få medlemmer til å sitte i styret. Vi oppfordrer alle til å stille seg 

positive ved neste valg. I Lover For Sjøstrand Vel § 2 står det også følgende «Ethvert medlem er 

pliktig til å motta valg. Man kan unnslå seg valg hvis man umiddelbart forut har fungert i styret» 

 

 

Følgende 3 forslag ble mottatt for behandling på årets generalforsamling: 

Innspill fra Cecilie Nordstrøm:  




